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  Czy strefa płatnego parkowania powinna objąć również ulice
Komandosów i Słomianą?
  

Czy miesięczny abonament dla mieszkańca w wysokości 10 zł to dużo za komfort parkowania?
W 2012 r. mieszkańcy opowiedzieli się przeciwko strefie czy teraz zmienią zdanie?

  

Czekam(y) na Państwa opinie zwłaszcza mieszkańców ulic Komandosów i Słomianej. Swoje
uwagi można wysyłać na adres mailowy Rady Dzielnicy VIII - Dębniki
rada@dzielnica8.krakow.pl lub na radnygacek@gmail.com - informuje Krzysztof Gacek z-ca
przewodniczącego dzielnicy.

  

źródło: krzysztofgacek.pl
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